
MUUT ASIAT 
Esittelijä kertoo lautakunnan jäsenille, että hänellä on suunnitelmissa käy-
dä esittäytymässä ja kysymässä tarpeita ja kehitysehdotuksia lautakunnan 
jäsenkunnilta loppuvuoden tai ensi vuoden alun aikana. Tiedustelee samal-
la, onko kunnan edustajat kiinnostuneita osallistumaan oman kuntansa ta-
paamiseen. Tähän mennessä kolme ilmoittautui mukaan. 
 
Esittelijä kysyy, haluaako lautakunnan jäsenet käydä ktweb-sivustoa läpi, 
koska on saanut pari viestiä, että sivusto ei toimisi.   
 
     
      
          
 


